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  Osiedle Ołtaszyn 
Jednostka Pomocnicza 

Miasta Wrocławia 
 

PROTOKÓŁ Z XXXVII SESJI RADY OSIEDLA OŁTASZYN 

z dnia 10 grudnia 2024 r. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sporządzenie listy obecności – załącznik nr 1 do protokołu. 

Wymagane kworum: 7 radnych. 

Obecnych: 10 radnych. 

Nieobecni: Katarzyna Hałaczkiewicz, Jadwiga Zawiślak, Jakub Zychowicz. 

Na sesji, w trakcie procedowania pkt. 4 porządku obrad, uczestniczyła pani Sylwia Gąsiorowska 

– pełniąca funkcję animatorki lokalnej społeczności w Stowarzyszeniu Artyści na Bruku. 

3. Zatwierdzenie porządku sesji lub zgłoszenie wniosków o jego zmianę i przeprowadzenie 

głosowania. 

Głosowanie: przyjęto jednogłośnie. 

4. Procedowanie uchwał: 

o Nr XXXVII/156/24 w sprawie opinii na temat współpracy Rady Osiedla i Centrum 

Aktywności Lokalnej. 

Głosowanie: za – 9, przeciw – 0, wstrzymał się – 1 radny. 

Opinia została przygotowana na wniosek Wydziału Partycypacji Społecznej UM w 

związku z ogłoszeniem przez Miasto konkursu na prowadzenie Centrów Aktywności 

Lokalnej we Wrocławiu. 

Dyskusję nad uchwałą poprzedziło wystąpienie pani Sylwii Gąsiorowskiej, która 

przedstawiła obszerne sprawozdanie dotyczące działalności CAL na osiedlu w bieżącym 

roku. Mając jednak na względzie zakres rzeczowy uchwały, dotyczący wyłącznie 

współpracy pomiędzy dwiema jednostkami samorządowymi – radni odnieśli się jedynie 

do tego tematu. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Rafał Skuła, w ocenie którego CAL 

powinien wykazywać większą aktywność zarówno w zakresie zgłaszania inicjatyw, jak i w 

trakcie realizacji zadań. Nawiązując do powyższego, Przewodnicząca Rady podkreśliła 

duże zaangażowanie CAL przy realizacji zadania społecznego pn. „Działalność Klubu 

Seniora 2024” i dobrą współpracę tylko w tym zakresie. 
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Radny Maciej Kucfir zwrócił uwagę na brak bezpłatnej oferty ze strony CAL w zakresie 

angażowania się w organizację wydarzeń osiedlowych jak na przykład coroczny 

osiedlowy festyn.   

Z kolei Sylwia Gąsiorowska potwierdziła wolę szerszej współpracy z Radą Osiedla. 

5. Sprawy bieżące: 

a. Omówienie projektu MPZP w rejonie ul. Strachowskiego. 

W związku z przystąpieniem do opracowywania miejskiego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Strachowskiego – Wydział Planowania Przestrzennego 

poinformował RO o zamieszczeniu projektu pod adresem 

https://bip.um.wroc.pl/artykul/625/76366/rejon-ulicy-bartlomieja-strachowskiego-824 oraz 

wnioskował o ewentualne odniesienie się do przedmiotowego dokumentu. 

Według zamieszczonej w piśmie informacji wiadomość nie jest związana z procedurą zbierania 

formalnych uwag do projektu planu miejscowego, a stanowi wyłącznie dodatkowa możliwość 

uczestnictwa Rady w procesie sporządzania projektu planu miejscowego i zgłaszania swoich 

propozycji na etapie jego opiniowania. Projekt zostanie w późniejszym czasie poddany pod 

konsultacje społeczne. 

Ustalenia: Radni nie wnieśli zastrzeżeń do MPZP. 

b. Informacja na temat spotkania z UM w sprawie tzw. „Pakietu dla południa” – referował radny 

Rafał Skuła. 

26 listopada br. Urząd Miasta przedstawił podczas spotkania w szkole przy ul. Asfaltowej 

podsumowanie konsultacji w sprawie tzw. „Pakietu dla południa”, czyli działań, które w przyszłości 

mają poprawić komunikację na Jagodnie, Wojszycach, Krzykach, Partynicach, Ołtaszynie i Klecinie. 

W zasadzie planowane działania, poza buspasem po zachodniej stronie ul. Grota Roweckiego (od 

szpitala do granic miasta), nie dotyczyły terenu Ołtaszyna. 

Temat buspasa wywołał duże zaniepokojenie wśród mieszkańców Wojszyc z uwagi na możliwość 

przejęcia pod realizację fragmentów działek prywatnych. Wdrożenie w praktyce tej inwestycji może 

napotkać jednak na poważne przeszkody z uwagi na potrzebę przebudowy wiaduktu w rejonie ul. 

Pawiej i przejęcie działki przy ul. Borowskiej z prywatnym parkingiem dla sprzętu ciężkiego. 

Zakładany program nie obejmuje budowy ul. Orawskiej, przy której trwa realizacja osiedla na ok. 800 

mieszkań. W dalszym ciągu Miasto proponuje przekształcenie ulicy na znacznym odcinku w ciąg 

pieszo-rowerowy, pomijając temat zapewnienia właściwego układu komunikacyjnego w tym rejonie i 

ignorując stanowisko RO w tej sprawie. 
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Ustalenia: 

o Sprawę ul. Orawskiej należy zgłosić na spotkaniu z Komisją ds. Polityki Transportowej i 

Zrównoważonej Mobilności Rady Miasta. 

o Komisja ds. Infrastruktury i Budownictwa RO zbierze się w dniu 11.12.br o godz. 17:30 w 

celu przygotowania tematów na spotkanie z Komisją Rady Miasta. 

c. Informacja na temat realizacji zadań społecznych. 

o Mikołajki dla 60 dzieci odbyły się 7.12.br we współpracy z CAL Wojszycka Sóweczka. 

W programie: gra terenowa, spotkanie z Mikołajem w siedzibie Rady Osiedla, drobny 

poczęstunek i upominki. 

o Wigilia dla seniorów i osób samotnych odbędzie się 17.12.br o godz. 17:00 w CAL 

przy ul. Pszczelarskiej. Zadanie jest w trakcie przygotowań. 

Ustalenia: 

o Zarząd przygotuje i roześle zaproszenia do Prezydenta Wrocławia, WCRS oraz Szkoły 

Podstawowej nr 34. 

d. Rozpatrzenie wniosku Ekosystemu o zmianę lokalizacji kontenera z ul. Kutrzeby – referował 

radny Henryk Surma. 

Kontener został ustawiony w niewłaściwym miejscu – przy ogrodach działkowych blisko granicy 

miasta, w nieoświetlonym miejscu, zamiast przy ul. Kutrzeby 68. 

Ustalenia: 

o Zarząd powiadomi Ekosystem o potrzebie ustawienia kontenera we właściwym miejscu 

oraz konieczności monitorowania miejsc szczególnie narażonych na nielegalne zrzuty 

dużych ilości odpadów, np. opon z zakładów wulkanizacyjnych. 

e. Paczki dla ubogich. 

Do siedziby Rady dostarczono 20 paczek dla osób w niedostatku z osiedla. 

Ustalenia: 

o Zarząd przeprowadzi dystrybucję paczek do mieszkańców. 



str. 4 
 

6. Wnioski i skargi mieszkańców: 

a. Nadmierna szybkość na ul. Nefrytowej. 

Zarząd zgłosi sprawę do Straży Miejskiej. 

b. Paczkomat na ul. Ułańskiej zasłaniający widoczność – referował radny Maciej Kucfir. 

W ocenie radnego, w przypadku stosowania się przez kierowców do przepisów prawa 

drogowego usytuowanie paczkomatu nie powinno stwarzać problemów. Jednakże, mając na 

względzie możliwy brak widoczności, wskazane jest zasięgnięcie opinii ZDiUM. 

Ustalenia: Zarząd wystąpi do ZDiUM z prośbą o ocenę sytuacji. 

c. Buspas na ul. Grota Roweckiego. 

Ustalenia: Zarząd przekaże pismo mieszkańca Wojszyc do UM. 

7. Zapytania radnych i wolne wnioski: 

a. Ławeczki dla seniorów przy skwerze wzdłuż ul. Strachowskiego. 

Zarząd przygotuje pismo do ZZM w tej sprawie. 

b. Ścieżka rowerowa wzdłuż ul. Pszczelarskiej. 

Radny Henryk Surma poinformował, że opracowywana jest dokumentacja na realizację ścieżki 

rowerowej wzdłuż ul. Pszczelarskiej. 

8. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 

W protokole nr XXXVI z dnia 19.11.2024 r. koryguje się błędnie podaną nazwę ulicy z „Orawskiej” 

na „Ołtaszyńską” podaną w drugim zdaniu pkt. 5b. 

Głosowanie ze zmianą: Przyjęto jednogłośnie. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Osiedla, Krystyna Sawińska, dokonała zamknięcia obrad. 

Na tym protokół zakończono. 

 

      Przewodniczyła                                                                              Protokołował 

Przewodnicząca Rady Osiedla                                                        Sekretarz Osiedla 

        Krystyna Sawińska                                                                             Rafał Skuła 


